
پرســـپولیس بعد از یک بازی سنگین با سپاهان روز گذشته در ورزشگاه شهید 

کاظمی به ریکاوری پرداخت تا خود را آماده دیدار با مس رفسنجان کند. با توجه 

به فشـــردگی بازی ها تا نیم فصل، گاریدو از شاگردانش خواست اتفاقات بازی با 

سپاهان را فراموش کرده و تمام تمرکز خود را روی بازی پیش رو قرار دهند. او حالا 

فهمیده که هیچ مسابقه ای در لیگ آسان نیست و اگر بخواهند کوچک ترین غفلتی 

کنند به مانند بازی با نساجی سه امتیاز را به راحتی از دست خواهند داد. سرمربی 

اسپانیایی سرخپوشان هنوز از قضاوت وحید کاظمی در بازی با سپاهان ناراحت 

است و اعتقاد دارد که او با اشتباهش در اخراج گولسیانی همه برنامه های تاکتیکی 

تیمش را بر هم زده و زمینه شکست شان در این مسابقه را فراهم کرده است. با این 

حال او ســـعی کرد پیرامون این بازی صحبتی با شاگردانش در رختکن نداشته 

باشد اما به نزدیکانش گفت که به هیچ وجه شایسته باخت در اصفهان نبودند و از 

عملکرد شاگردانش در این مسابقه رضایت دارد. به هر جهت گاریدو سعی دارد 

تیمش در فضایی آرام و بی حاشیه با پیروزی در سه دیدار آینده ای که در تهران پیش 

رو دارند، فاصله خود را با صدر جدول کم کند. جالب اینکه او سخت پیگیر این 

است که ورزشگاه آزادی چه زمانی آماده خواهد شد تا بتواند میزبانی پرسپولیس 

در این ورزشگاه را هم تجربه کند. 

   فضایی که دوباره ملتهب شد

همان طور که پیش از این اطلاع داده بودیم افرادی در اطراف پرسپولیس هستند که با 

خط گرفتن از هوادار متمول به دنبال برکناری خوان گاریدو هستند و حالا با باخت 

 در فضای مجازی برای ادامه کار این مربی 
ً
این تیم به سپاهان می خواهند مجددا

جوی منفی ایجاد کنند. این اتفاق مجدد از دوشنبه شب رخ داد و برخی خبرنگاران 

و پیج های هواداری در حمایت از هوادار متمول که باز هم اســـتوری تندی علیه 

گاریدو منتشر کرد، خواهان برکناری سرمربی اسپانیایی شدند. در همین راستا نیز 

اعتراض هایی به رضا درویش در فضای مجازی به راه افتاد و این دسته از هواداران 

خواهان جدایی درویش و همچنین خوان گاریدو از پرسپولیس شدند. آن ها حتی 

بانک شهر را هم تهدید کردند که اگر بخواهد مجدد از درویش حمایت کند آن 

وقت این بانک را هم تحریم خواهند کرد. به هر شکل عواملی که در داخل و بیرون 

مجموعه پرسپولیس به دنبال برکناری گاریدو هستند دست بردار این موضوع نیستند 

و هدف شان این است که به کار این مربی تا نیم فصل پایان دهند. نگرانی آن ها این 

است که سرخپوشان در سه بازی آینده خود تا نیم فصل برنده شوند و آن وقت برکنار 

کردن سرمربی تصمیم عاقلانه ای نباشد. 

   بی خبری هیئت مدیره از پول عبدالکریم

مدیرعامل باشگاه پرسپولیس چهار ماه بعد از انتقال عبدالکریم حسن به باشگاه 

الوکره هنوز نتوانسته پولی از این باشگاه قطری دریافت کند. این در شرایطی است 

که درویش در مقاطع مختلف وعده دریافت این پول را داده که هنوز محقق نشده 

است. در این مورد یکی از اعضای هیئت مدیره باشگاه پرسپولیس به »فرهیختگان« 

 
ً
گفت: »خود ما هم خیلی در جریان این موضوع نیستیم و خود درویش شخصا

پیگیر گرفتن طلب باشگاه از قطری ها است. اینکه حالا چرا تا الان این پول پرداخت 

نشده موضوعی است که مدیرعامل باید به هواداران پاسخ دهد. به هر شکل زمان 

زیادی از این انتقال گذشته و رقم آن کم نیست.«

   بانک تجارت به پرسپولیس کمک می کند
باشگاه پرسپولیس در چند وقت اخیر با مشکلات مالی مواجه بوده تا حدی که 

کادمی این باشگاه کشیده شده بود  چک دو میلیاردی شرکت طبیعت که در وجه آ

در بخش دیگری که مربوط به تیم بزرگسالان بود هزینه شد. مسئله ای که صدای 

بازیکنان و مربیان تیم های پرسپولیس را هم درآورد که درنهایت چند روز پیش با 

کادمی قرار داده شد و پایه ها 30  پیگیری اعضای هیئت مدیره این پول در اختیار آ

تا 35 درصد قرارداد خود را دریافت کردند. در همین راستا باخبر شدیم که بانک 

تجارت در آستانه نیم فصل قرار شده مبلغ قابل توجهی پرداختی با باشگاه پرسپولیس 

داشته باشد تا این باشگاه بتواند در جهت تقویت تیم هم اقدام کند. با شرایط موجود 

هواداران پرسپولیس می توانند امیدوار به این باشند که باشگاه شان بتواند در نیم فصل 

بازیکنان مدنظر گاریدو را جذب کند. 

   توافق با اورونوف چقدر به واقعیت نزدیک است؟ 
هر وقت هواداران پرسپولیس بابت نتایج این تیم ناراحت شده و در فضای مجازی 

هشتگ اخراج سرمربی یا مدیرعامل به راه می اندازند، خبر 

توافق باشگاه پرسپولیس با اورونوف برای تمدید قرارداد 

از این باشگاه به گوش می رسد. این موضوع بار ها 

تکرار شده و تا حد زیادی نیز اثر و هیجان خود را نیز 

از دست داده است. مخصوصا اینکه اورونوف هم دیگر 

 
ً
آن بازیکن قبل نیست و دچار افت شده است. اما اینکه اخیرا

مسئولان باشگاه پرسپولیس مدعی شده اند که با اورونوف به 

توافق رسیده اند و در تعطیلات نیم فصل این موضوع را رسمی خواهند کرد چقدر 

به واقعیت نزدیک اســـت، باخبر شدیم هیچ توافقی به صورت کتبی بین طرفین 

انجام نگرفته و خبر های منتشرشده در این زمینه فقط در حد حرف است. واقعیت 

امر این است که ایجنت رسمی اورونوف قرار شده در نیم فصل مذاکره رسمی با 

مسئولان باشگاه پرسپولیس داشته باشد و تا زمانی هم این جلسه برگزار نشود اخبار 

منتشر شده و اظهارنظر های انجام شده در این زمینه را چندان نباید جدی گرفت. 

   کری بیرو برای همبازیان سابقش

علیرضا بیرانوند که دوســـتان زیادی در پرسپولیس دارد و مرتب با آن ها در ارتباط 

است از ابتدای فصل تاکنون برای آن ها کری خوانده و همچنان می خواند. با توجه به 

صدرنشینی تراکتور با فاصله 5 امتیازی با پرسپولیس، بیرو باز هم فرصت را غنیمت 

شمرده و به دوستانش در این تیم پیغام داده که تلاش نکنید ما قهرمان هستیم. او 

مدعی شده بهترین و کامل ترین تیم را دارند و صد در صد قهرمان لیگ خواهند 

 در این مدت 
ً
شد. به هر شکل تا پایان فصل زمان زیادی باقی مانده و قطعا

اتفاقات مختلفی رخ خواهد داد که در سرنوشت قهرمانی تأثیرگذار خواهد بود.

پیغام بیرو به دوستانش در پرسپولیس:

تلاش نکنید، ما قهرمانیم! 
ش

ورز
ش

ورز
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حمیدرضا اسکندری
خبرنگار گروه ورزش

نیلوفر مژدهی
خبرنگار

ایجنت مرد اسپانیایی به زودی در ایران

طلب گاریدو را چه کسی گردن می گیرد؟
ایجنت رســـمی خوان گاریدو به زودی به ایران می آید تا مذاکراتی با 

مسئولان باشگاه پرسپولیس داشته باشد. همان طور که در خبرها اشاره 

داشـــتیم افرادی در داخل و خارج باشگاه پرسپولیس به دنبال پایان 

همکاری گاریدو با این تیمند و هوادار متمول یکی از آنهاست. فردی 

که در تابستان نقش عمده ای در انتقال علی علیپور، فرشاد احمدزاده 

و سعید مهری به پرسپولیس داشت و در جدایی برخی از بازیکنان هم 

بی تاثیر نبود. گاریدو تحت قرارداد باشگاه پرسپولیس است و نیمی از 

قراردادش را هم دریافت کرده است. در همین راستا اگر قرار باشد باشگاه 

پرسپولیس با او قطع همکاری کند باید با ایجنت وی پای میز مذاکره 

بنشیند. گویا در این باشگاه برخی اعتقاد دارند آنهایی که دنبال برکناری 

گاریدو هستند خودشان هم باید باقی مانده قراردادش را بپردازند. در 

چنین شـــرایطی هیچ بعید نیست اگر هوادار متمول خسارت وارد به 

پرسپولیس برای برکناری گاریدو را گردن بگیرد، این مربی برف تهران 

را نبیند. در این زمینه باید منتظر اتفاقات جدید باشیم.

وعده ای که از سوی گاریدو عملی نشد

استعداد ها حاضر 
به تمدید بلندمدت نیستند

کادمی  خـــوان گاریدو در بازدیدی که حدود یک ماه و نیم پیش از آ

باشـــگاه پرسپولیس داشـــت به بازیکنان رده های سنی قول داد که 

هرچند وقت یک بار در تمرینات یا مســـابقات آن ها حاضر شود تا 

اگر بازیکنی نظرش را جلب کرد او را به تمرینات تیم بزرگســـالان 

ببرد. تیم های پایه پرســـپولیس در این مدت به طور منظم بازی های 

خود را پشـــت سر گذاشتند و ضمن کسب نتایج خوب همچنان در 

کورس قهرمانی با رقبای خود ماندند. در این بین چند بازیکن خوب 

در ترکیب تیم امید و جوانان پرسپولیس درخشیدند اما هیچ کس از 

تیم بزرگسالان نبود تا آن ها را ببیند. انتظار آن ها این بود بعد از اینکه 

موسیمانه دو بازیکن تیم امیدش را به بزرگسالان برده و به آن ها میدان 

داد، گاریدو هم این کار را انجام دهد. مخصوصا اینکه پرسپولیس 

هم در برخی از پســـت ها ازجمله وینگر راست و خط حمله در این 

چند هفته بازیکن تأثیرگذار در زمین نداشته است. به هر جهت این 

بی توجهی گاریدو به تیم های پایه چندان به مذاق آن ها خوش نیامده 

و انتظار دارند سرمربی اسپانیایی زودتر به قولش عمل کند. در کنار 

کادمی باشگاه نیز با  این موضوع حســـین بادامکی به عنوان رئیس آ

بازیکنان مســـتعد و به نوعی پدیده های تیم امید و جوانان باشگاه به 

برای تمدید قرارداد اختلاف نظر دارد. از این جهت که او به این دسته 

از بازیکنـــان که مورد توجه چند تیم لیگ برتری هم قرار گرفته اند، 

گفته باید با باشگاه قرارداد بلندمدت 5 ساله امضا کنند در غیر این 

صورت نمی توانند امیدوار به حضور در تیم بزرگســـالان باشند. اما 

 قرارداد های 
ً
این دسته از بازیکنان جوان اعتقاد دارند بازیکنانی که قبلا

بلندمدت با این باشگاه امضا کردند به مشکل خوردند و این کار را 

نخواهند کرد. آن ها مدعی اند که فقط با تمدید یک ســـاله حاضر به 

ماندن در پرســـپولیس هستند مگر اینکه به تیم بزرگسالان راه یافته و 

در آنجا به بازی گرفته شوند.

ایده وزیر ورزش برای بازی های آسیایی: 

تشکیل کمیته هوش مصنوعی
نهمین نشست تخصصی فدراسیون ها با حضور اعضای فدراسیون 

روئینگ به ریاست احمد دنیامالی، وزیر ورزش در محل وزارتخانه 

برگزار شد. در این جلسه دنیامالی خطاب به مسئولان فدراسیون روئینگ 

گفت: باید خیلی سخت و بدون وقفه کار کنید و من به ظرفیت شما 

اعتقاد دارم و نتایـــج خوبی خواهید گرفت. باید جوان گرایی کرده و 

برای آینده اســـتعدادیابی کنید و امور خود را پیش ببرید.  وی با تأکید 

بر اهمیت استفاده از هوش مصنوعی در ورزش گفت: موضوع هوش 

مصنوعی، مسأله ای است که در حوزه های مختلف در وزارت ورزش و 

جوانان در حال پیگیری است و برای ستاد بازی ها، کمیته ملی المپیک 

یک کارگروهی در این خصوص با رویکرد بازی های آسیایی و المپیک 

تشکیل دهد. ورزش باید در هوش مصنوعی پیشتاز باشد.

اخبار کوتاه

چهارشنبه 28 آذر 1403 

شماره  4307

یده شـجاعی پس از یک دهه دوری از فدراسـیون فوتبال  بازگشـت فر

یاسـت فدراسـیون  آن هـم در شـرایطی کـه فقـط ۷۳ روز تا انتخابات ر

باقی مانده باعث تعجب اهالی رسـانه و فوتبال دوسـتان از این تصمیم 

مهدی تاج شـد. همسـر منصور پورحیدری فقید در شـرایطی به عنوان 

پرسـت نایب رئیسـی بانـوان فدراسـیون فوتبـال انتخـاب شـد کـه  سر

 دو سـالی اسـت از فدراسـیون بسـکتبال نیز کناره گیـری کرده و 
ً
یبـا تقر

یـن شـرایط مسـئولیت امـور زنان فدراسـیون فوتبـال را به عهده  در بدتر

گرفـت. بـه ایـن ترتیب تا انتخابات ۱۱ اسـفند شـجاعی فرصت دادند 

تـا به عنـوان نایب رئیس، فوتبال و فوتسـال زنـان را از بحران خارج کند. 

انتخـاب او در شـرایطی کـه زمـان کمـی برای فعالیـت در این وضعیت 

بحرانـی دارد باعـث شـد تـا در ایـن خصـوص بـا او گفت وگـو کرده و 

نظرش را جویا شـویم. 

خیلـی عجیـب اسـت کـه بعـد از یـک دهه غیبـت و در حالـی که زمان 

ین شـرایط ممکن به فدراسـیون برگشـتید.  یـد، در بدتر یـادی ندار ز

امیـدوارم بتوانـم بـا کمـک همـه دوسـتان، دسـت اندرکاران و کارشناسـان 

چاره اندیشـی کـرده و مشـکلات فوتبـال زنـان را برطرف کنیـم. می دانم زمان 

محـدود اسـت امـا نسـبت بـه زمانمـان کار می کنیم. بـا توجه بـه اهدافمان بر 

اساس برنامه های کوتاه مدت تمرکز کرده و با شناسایی مشکلات آن ها را رفع 

می کنم؛ چراکه ۱۱ اسـفند تکلیف برنامه های بلند مدت را مشـخص می کند. 

مـن امیـدوارم آنچه برای فدراسـیون فوتبال درسـت تر اسـت اتفـاق بیفتد. 

بـا وجـود اینکـه پیـش از این نشـان دادید فرد توانمنـدی در حوزه بانوان 

هسـتید اما در این زمان محدود می توانید کاری اساسـی انجام دهید؟ 

مـن مشـکلی بـا فشـاری که ممکن اسـت به لحـاظ کاری به من وارد شـود، 

ندارم. در شـرایطی نیسـتم که جویای نام یا شـهرت و موقعیت باشـم؛ چرا که 

در این 50 سـال خدمتی که در بخش ورزش انجام دادم اشـباع شـدم. فقط 

هدفـم کار مثبـت بـرای جوانـان اسـت. از نظر من قبول مسـئولیت در چنین 

شـرایطی ریسـک نیسـت و حتـی معتقـدم اگر قـرار باشـد در کوتاه مدت هم 

قدم مثبتی برداشـته شـود جای امید واری دارد. 

پرسـت نایب رئیسـی زنان در طـول ۹ ماه اخیر باعث  فقـدان حضور سر

یـادی در فوتبال و فوتسـال زنان شـد. اگـر تاج قصد  بـروز مشـکلات ز

داشـت شـما را به این سـمت انتخاب کند چرا اینقدر دیر اقدام کرد؟ 

در مدتـی کـه دور بـودم ارتبـاط زیـادی بـا کمیتـه ملـی المپیک داشـتم و در 

رشـته های دیگـر نیـز فعالیـت کـردم. در این مـدت حتی وضعیـت فوتبال را 

دنبـال می کـردم. الان هـم برگشـتم چـون احسـاس کـردم فوتبال بـه من نیاز 

دارد. از طرفـی وزارت ورزش بـا روی کار آمـدن وزیر جدید و انتخاب نایب 

رئیـس تـازه مایـل بودند هر چقدر کوتاه مدت، فدراسـیون فوتبال نایب رئیس 

بانـوان داشـته باشـد تـا از ایـن طریـق مشـکلات بانـوان کمتر شـود و بسـتر 

مناسـبی تا روز انتخابات فراهم شـود. درنهایت با همفکری وزارت ورزش 

و فدراسـیون فوتبـال و شـخص دکتـر محمدیـان بـه ایـن نتیجـه رسـیدند که 

شـاید مـن بتوانـم تـا حـدودی هرچنـد کم مشـکلات را حـل و فصل کنم. 

بیشـتر بـه نظـر می رسـد انتخـاب شـما در ایـن مـدت کوتـاه کمکی به 

مهـدی تـاج در انتخابـات پیش رو باشـد. 

مهـدی تـاج از اعتبـار خوبـی برخـوردار اسـت و بـه نظـرم نیازی بـه اعتبار 

مـن نـدارد. اگـر می خواسـت بـا ایـن انتخـاب قدمـی به نفـع خود بـردارد، 

می توانسـت زودتـر از ایـن مـرا انتخـاب کنـد تـا حداقـل کار هـا بهتـر پیش 

بـرود. مـن فکـر می کنـم از طـرف وزارت ورزش فشـاری به فدراسـیون وارد 

 نایب رئیس امور زنان داشـته باشـند. شـاید در آینده هم 
ً
شـده که باید حتما

مـن انتخـاب او می بـودم، امـا اگـر بـه اختیـار تاج بود شـاید ایـن انتخاب را 

بعـد از انتخابـات ریاسـت فدراسـیون انجـام می داد. به همیـن دلیل معتقدم 

مهـدی تـاج قدمـی جلو نگذاشـته و این فشـاری بوده که از طـرف وزارتخانه 

 خانـم محمدیان بر 
ً
وارد شـده، چـون سیسـتم جدیـد وزارتخانه و مخصوصا

ایـن اسـت کـه هیـچ فدراسـیونی بـدون نایب رئیـس بانـوان نمانـد. نـه برای 

پذیـرش ایـن پسـت بـه من فشـار آوردنـد و نه مـورد دیگری بـوده، بلکه یک 

پیشـنهاد سـاده بـود و مـن هـم پذیرفتم. می دانـم نیرو های جوان تـر و بهتر از 

مـن هـم هسـتند، امـا من فوتبـال را می شناسـم و حتی در این مـدت که دور 

بـودم بـه طور کامل مشـکلات را می شناسـم. از ایـن رو به جای اینکه در این 

گاه هسـتم.   به آن ها آ
ً
مـدت مشـکلات را شناسـایی کـرده و رصـد کنم کاملا

درواقـع بـا شناسـایی مشـکلات وارد شـدم و می خواهم آن هـا را حل کنم. 

ید؟  یعنی برای ۷۳ روز پیش رو برنامه راهبردی دار

برنامـه راهبـردی کوتاه مـدت دارم ولـی بـا علـم به ایـن آمدم کـه کمک کنم؛ 

هرچنـد ایـن مـدت از نظـر شـما کوتـاه اسـت و نمی شـود کاری کـرد، اما به 

نظـر من اگر چه کار اساسـی نمی شـود کرد ولی کار مقطعـی می توانیم انجام 

دهیـم. از ایـن رو می تـوان تا حدودی مشـکلات را حل کرد و اگر مشـکلات 

برطـرف شـود بـه بدنـه فوتبال کمـک می کند. امیـدوارم این اتفـاق رخ دهد. 

 در همـه فعالیت هـا بـا برنامه های خـودم وارد شـدم. هر چقدر 
ً
مـن معمـولا

هـم فدراسـیون اعتقـادی بـه ایـن قضیه نداشـته باشـد کـه می دانم نـدارد من 

بایـد بـا هـدف مشـخص وارد شـوم و اهـداف مشـخصی چـه دراز مدت چه 

میان مـدت و چـه کوتاه مـدت داشـته باشـم. از ایـن رو بـرای رسـیدن بـه این 

اهـداف راهـکار هـم دارم. مـن کـه سـال های سـال کار مدیریتی کردم شـاید 

برنامه ریـزی بلند مـدت بـرای فدراسـیون فوتبـال هـم کرده باشـم و در دسـتم 

باشـد امـا در حـال حاضـر برنامـه ما این اسـت که در کوتاه مدت مشـکلات 

را بـه شـکلی جمـع و جـور کنیـم. اگـر انتخابات بعـدی صورت گیـرد و من 

در ایـن پسـت باقـی بمانـم شـک نکنیـد از همان فـردا کار انجام می شـود. 

تاج با برنامه های شما موافق است؟ 

 از من شـناخت دارد و پیـش از این با او کار 
ً
بـا تـاج ملاقـات کـردم . او کاملا

کـرده ام. نظـر او بـه مـن مثبـت بـوده اسـت، انتخاب شـخص تاج بـودم و به 

مـن اعتقـاد دارد. بـه نظـرم بیشـتر می خواهـد از تجربیـات مـن در این زمان 

کوتـاه اسـتفاده کنـد. از ایـن رو بـا او صحبت کـردم و در جریـان برنامه های 

مـن قـرار گرفتنـد. هـدف من و هدف تاج یکی اسـت و می خواهیم وضعیت 

 
ً
بانـوان از ایـن وضعیـت موجـود خـارج شـود و رو بـه سـامان بـرود. طبیعتا

اگـر نایب رئیسـی بتوانـد بـازوی رئیـس فدراسـیون بـوده، کمکی کنـد، تاج 

هـم کمـک می کنـد؛ هرچنـد در ادامـه بـا وجـود زمـان کم بـه حمایت های 

تـاج و وزارت ورزش احتیـاج داریـم. البتـه مـن هیچ گاه در هیچ فدراسـیونی 

 در امـور مالـی وارد نشـدم. مسـائل مالـی خـط قرمـز من اسـت. 
ً
مسـتقیما

 مشـخص اسـت و دیگر 
ً
برنامه را ارائه می دهم، هزینه ها در آن برنامه کاملا

اجـرای آن بـه عهـده مسـئولان اسـت. به عنـوان مثـال مـن اردویـی را با تمام 

جوانـب در نظـر می گیـرم و برنامـه ارائـه می دهـم و ایـن فدراسـیون فوتبـال 

اسـت کـه بایـد بر اسـاس برنامـه ارائه شـده بررسـی کـرده و شـرایط را فراهم 

کنـد. خوشـبختانه در فدراسـیون های قبلـی هـم کـه بودم به این شـکل پیش 

رفتـم و تاکنـون هـم این سیسـتم مـن خوب پیش رفته اسـت. 

یاسـت مجدد فدراسـیون با او ائتلاف و همکاری  برای رسـیدن تاج به ر

 در این پسـت ابقا شـده 
ً
خواهیـد کـرد؟ چرا کـه در این صورت احتمالا

و می توانیـد برنامه هـای بلند مدت خـود را اجرایی کنید. 

مـن نـه به خاطـر خـودم بلکـه اعتقـاد دارم به خاطـر کار هایی که انجام شـده 

و اعتباراتـی کـه بـرای فدراسـیون فوتبـال کسـب شـده باید بهتریـن انتخاب 

صورت گیرد. فدراسـیون فوتبال بسـیار پرمخاطب اسـت. در نتیجه حواشی 

زیادی هم دارد و جمع کردن این حواشـی در توان هر رئیسـی نیسـت. فکر 

 کسـب ایـن اعتبارات هم 
ً
می کنـم تـاج از پـس ایـن موارد خوب برآمد. قطعا

بـه راحتـی بـه دسـت نمی آید. البتـه من کاندیدا هـای دیگر را نمی شناسـم و 

نمی توانـم مقایسـه ای انجـام دهم اما به شـخص تاج اعتقـاد دارم. امیدوارم 

حـالا کـه روی کار آمـدم بـا کمک رسـانه ها و مسـئولان کار بـه خوبی پیش 

بـرود و نتیجـه ایـن تعاملات به رشـد و توسـعه فوتبال بانوان منجر شـود.

کنش فریده شجاعی به انتصابش به عنوان نایب رئیس فدراسیون فوتبال در گفت وگو با »فرهیختگان«:  وا

تاج قدمی برنداشت بلکه فشار وزارتخانه بود
 نسبت به زمانی که داریم کار می کنیم      تاج حواشی فدراسیون را خوب جمع کرده است

گاریدو روی نیمکت قرمزها چه آینده ای دارد؟

تردید پرسپولیس
در باشگاه پرسپولیس اختلاف نظر بر سر ادامه کار گاریدو زیاد است. مدیریت باشگاه که از یک طرف با فشار هوادار متمول برای کنار گذاشتن گاریدو 

مواجه است و از طرفی با حمایت هیئت مدیره از سرمربی اسپانیایی، در روز های اخیر سعی کرده موضع خود را در قبال این مربی به طور واضح اعلام 

نکند. ضمن اینکه او در مقابل فشار هایی که بر او مبنی بر جریمه سرخپوشان بابت 5 شکست در نیم فصل )با احتساب بازی های لیگ نخبگان( وارد 

 تصمیم 
ً
شده فعلا مقاومت کرده و نمی خواهد خودش را مقابل بازیکنان قرار دهد. بدون شک مدیرعامل پرسپولیس نمی تواند درمورد گاریدو شخصا

بگیرد و برای اجرایی کردن تصمیمات مهم نیاز به مصوبه هیئت مدیره دارد. در حال حاضر هم پیمان حدادی تنها عضو هیئت مدیره پرسپولیس است که 

با نظر هوادار متمول با برکناری گاریدو موافق است و 4 عضو دیگر مخالفند. نکته جالب توجه اینکه برخی از باشگاه پرسپولیس به مدیرعامل بانک شهر 

گفته اند که این بانک به عنوان سهامدار اصلی باشگاه درمورد ادامه کار گاریدو تصمیم گیری کرده و به نوعی از درویش و هیئت مدیره بخواهد که سرمربی 

اسپانیایی را برکنار کنند. اینکه حالا مدیرعامل بانک شهر بخواهد خودش را درگیر این مسائل در باشگاه پرسپولیس کند یا نه فعلا مشخص نیست. 


